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„Čujmo svemu završnu riječ: ‘Boj se Boga, izvršuj 

njegove zapovijedi, jer – to je sav čovjek.’ Jer sva 

će skrivena djela, bila dobra ili zla, Bog izvesti na 

sud.“ (Propovjednik 12:13-14)

Pismo kaže da „ćemo upoznati istinu i da nas 

ona može osloboditi“. U kršćanskom životu 

nema ništa vrednije i stabilnije od istine. Razni 

osjećaji, glazba, ples, druženja i okolnosti ne 

mogu biti temelj našeg kvalitetnoga odnosa i 

života s Kristom. Isus prije negoli je bio uhvaćen 

u Getsemanskom vrtu molio je za svoje učenike 

i tražio od svog Nebeskog Oca da ih „posveti 

istinom; tvoja je riječ istina“. (Iv 17:17)

Kralj Salomon, koji je napisao Knjigu 

Propovjednika, u svojoj je knjizi Mudrih izreka 

rekao da „pribavimo istinu i da je ne prodajemo.“ 

(Izr 23:23) Zato ja kao propovjednik volim 

propovijedati prije svega iz Božje riječi jer je 

u njoj istina koja nas može osloboditi od bilo 

kakve životne zablude, oholosti ili pak grijeha. 

Ona nam daje pravu nadu i novi život! Zato mi, 

kao vjernici, bez obzira na okolnosti, trebamo 

uvijek ljubiti istinu.

       U kršćanskom životu nema 
ništa vrednije i stabilnije od 
istine. Razni osjećaji i okolnosti 
ne mogu biti temelj našeg 
kvalitetnoga odnosa i života s 
Kristom. 
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Mnogi kad ostare, analiziraju svoj život i prvo 

što mogu potvrditi jest da je život vrlo kratak, 

a kao drugo, da bez obzira na status, novac i 

užitke, bez prave svrhe i Boga on je isprazan. 

Mnogi, koji ne poznaju Boga, osjećaju se 

isprazno; grcaju u očaju i strahu od života 

poslije smrti.

Prije više od 3000 godina Salomon je bio 

jedan od onih koji su se osvrnuli na svoj 

život. Njegova Knjiga Propovjednika sažetak 

je njegova životnog iskustva. Razlog zašto 

je pisao ovu knjigu je jednostavan - sačuvati 

buduće mlade generacije od gorčine učenja na 

vlastitim pogreškama i poslati im poruku kako 

život bez Boga nema nikakvog smisla.

U svojoj knjizi kralj nam potvrđuje da je sve 

probao i kušao, ali na kraju sva ta njegova 

mudrost, status i užici proizveli su u njemu 

ispraznost. Pogledajmo na neke od njegovih 

izreka: „Mnogo mudrosti – mnogo jada; što više 

znanja, to više boli.“ (Prop 1:18)

„Jer svi su njegovi dani doista mukotrpni; po-

slovi mu puni brige; čak ni noću ne miruje srce 

njegovo. I to je ispraznost. (Prop 2:23)

„Nadalje iskusih da svaki napor i svaki uspjeh 

pribavlja čovjeku zavist njegova bližnjeg. I to je 

ispraznost i pusta tlapnja.“ (Prop 4:4)

„Tko novce ljubi, nikad ih dosta nema; tko 

bogatstvo ljubi, nikad mu dosta probitka. I to je 

ispraznost.“ (Prop 5:9)

„Otkrih ovo: Bog stvori čovjeka jednostavnim, a 

on snuje nebrojene spletke.“ (Prop 7:29)

„Ispraznost nad ispraznošću, veli Propovjednik, 

ispraznost nad ispraznošću, sve je ispraznost!“ 

(Prop 1:2)

Sva naša djela i aktivnosti na zemlji su isprazne 

ako su učinjene izvan Božje volje te izvan 

zajedništva s njim. Podsjećam vas da je ove 

riječi izrekla osoba koja je imala sve – neopisivu 

mudrost, znanje, silu i bogatstvo; ali sve to ga 

nije moglo ispuniti. 

Kada je Salomon postao kralj, od Boga je 

tražio mudrost; podučavao je, sudio, pisao; 

kraljevi mnogih naroda dolazili su da vide 

njegovu mudrost i uspješnost. Unatoč svemu 

tome nije slušao svoje vlastite savjete te je 

počeo duhovno padati. Na kraju svog života 

u pokajanju i poniznosti nama ostavlja ove 

zadnje riječi i nada se kako nećemo ponoviti 

iste pogreške kao on, te kaže: „Boj se Boga, 

izvršuj njegove zapovijedi; jer to je sav čovjek. 

Jer sva će skrivena djela, bilo dobra ili zla, Bog 

izvesti na sud“ (Prop 12:13-14), a prije toga 

kaže da su te riječi kao „ostani i kao pobodeni 

kolci“. (11. stih)

Ostani su oštri metalni komadići koji su 

pričvršćeni na uže koje se upotrebljavalo za 

vođenje ovaca ili stoke u pokretu. Drugim 

riječima, kralj Salomon kao da kaže kako te 

mudre riječi, tj. važne istine, mogu biti isprva 

neugodne, ali kako je to jedini način da se 

krećemo u smjeru koji Bog želi.
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1. PRVI JE TAKAV OSTAN STRAH 
GOSPODNJI

U Izrekama 16:6 čitamo da se „strahom Go-

spodnjim uklanja zlo“ i kako je „strah Gospodnji 

mržnja na zlo.“ (Izr 8:13)

Nemoguće je ljubiti Boga bez straha Božjeg. 

Ne možemo reći da ga ljubimo ako nemamo 

strahopoštovanja prema njemu. Ne možemo 

tvrditi da ga ljubimo ako ne vršimo njegove 

zapovijedi. Ako se ne bojimo Boga, onda ga 

nećemo niti ljubiti niti slušati. Matematika je 

ovdje vrlo jednostavna.

Božji strah je nužan kako bismo pobijedili neki 

određeni grijeh ili pak došli do posvećenja 

ili čistoće srca. Kada apostol Pavao opisuje 

Rimljanima ljude bez Božjeg straha, tada za njih 

kaže: “... usta su im puna klevete i gorčine. Noge su 

im brze na prolijevanje krvi; ruševine s bijedom na 

njihovim su putovima; put mira nisu priznali; nema 

straha Božjega pred njihovim očima.“ (Rim 3:14-18) 

Drugim riječima, ljudi bez straha Božjeg su tjelesni 

i duševni, a njihovi udovi okaljani su zlom. 

Rana crkva izgrađivala se „... u strahu Gospodnjem 

te se povećavala utjehom Duha Svetoga.“ (Dj 9:31)

U Izrekama Salomon je rekao: „Boj se Jahve i 

kloni se zla“ (3:7); „U strahu je Gospodnjem veliko 

pouzdanje i njegovim je sinovima utočište.“ (14:26) 

„Strah Gospodnji izvor je života; on izbavlja od 

zamke smrti.“ (14:27)

Jeremija nam također odaje tajnu Izraelove 

neposlušnosti i otpadništva – nisu imali straha 

Gospodnjega: „Opačina te tvoja kažnjava, 

otpadništvo te tvoje osuđuje. Shvati i vidi kako je 

teško i gorko što ostavi Jahvu Boga svojega, što 

više nema straha mog u tebi.“ (Jer 2:19)

U Bibliji je strah Gospodnji važan, a danas većina 

vjernika i propovjednika govore više o Božjoj 

ljubavi, a strah je poprimio negativnu konotaciju, 

kao onaj koji ne može vjernike potaknuti na 

predanje. Svi se danas pozivamo na ljubav i 

slobodu; kažemo kako „nismo više pod zakonom 

i kako ljubav pokriva mnoge grijehe“.

 

Time ne želim umanjiti značaj ljubavi ili slobode; 

ali to nije potpuna istina. Djelomično je istina 

kako trebamo govoriti o ljubavi kao motivaciji 

naših djela, ali problem je što smo pobrkali 

ljudsko s Isusovim razumijevanjem ljubavi.

2. OSTAN JE IZVRŠAVATI NJEGOVE 
ZAPOVIJEDI

Ništa nije jasnije rečeno u Bibliji negoli da 

ljubav znači poslušati Gospodina Isusa Krista. 

Ustvari, Isus nam je rekao kako jedinu ljubav 

koju od nas prihvaća je poslušnost svakoj 

njegovoj zapovijedi, što ustvari znači da 

je jedini pravi barometar i pokazatelj naše 

ljubavi prema Isusu naša poslušnost. Ljubav 

se ne može izmjeriti intenzitetom emocija kao 

što se može pokazati poslušnošću i vršenjem 

njegovih zapovijedi.
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Evo nekoliko stihova koji to potvrđuju:

 „Ako me ljubite, vršit ćete moje zapovijedi.“ (Iv 

14:15)

„Ostat ćete u mojoj ljubavi ako budete vršili moje 

zapovijedi; kao što sam i ja vršio zapovijedi Oca 

svog te ostajem u njegovoj ljubavi.“ (Iv 15:10)

„Jer u ovome stoji ljubav prema Bogu: da vršimo 

njegove zapovijedi. A njegove zapovijedi nisu 

teške.“ (1. Iv 5:3)

Drugim riječima, definicija ljubavi prema Bogu 

vrlo je jednostavna - ljubiti Boga znači poslušati 

i izvršiti svaku njegovu zapovijed!

Ni ljubav u braku, ni ljubav prema Bogu nije 

emocija ili zaljubljenost. Nakon nekoliko 

mjeseci takvi osjećaji nestanu. Često nakon 

što nestanu, počinjemo imati osude jer nismo 

prihvatili istinu da se ljubav ne mjeri emocijama 

doživljenim u slavljenju ili slušanju propovijedi; 

niti je mjerilo ljubavi dobar osjećaj dok u crkvi 

plešemo i pjevamo, vapimo iz sveg glasa i 

plačemo, a nakon toga izađemo iz crkve te smo 

u potpunosti neposlušni Bogu. Isus nam kaže 

da takvim ponašanjem ne pokazujemo svoju 

ljubav prema njemu.

Kako biti stalno i trajno poslušan? 

Tako što ćemo imati jedini izvor trajne 

poslušnosti, a to je Božji strah! Poslušnost 

koja je začeta istinskim i pobožnim Božjim 

strahom savršena je ljubav. U Ivanu čitamo: 

„Ako vršimo njegove zapovijedi, po tom znamo 

da ga poznajemo. Tko tvrdi: »Poznajem ga«, a ne 

vrši njegovih zapovijedi, lažac je, i u njemu nema 

istine. Ali tko god vrši njegovu riječ, uistinu u 

tome je do savršenstva došla ljubav Božja. Po 

tome znamo da smo u njemu.“ (1. Iv 2:3-5)

„Zato, primajući u posjed kraljevstvo koje se ne 

može uzdrmati, čuvajmo i dalje milost. Njom i 

dalje štujmo Boga kako mu je ugodno, u strahu 

i poštovanju. Uistinu, naš »je Bog oganj koji 

proždire«.“ (Heb 12:28-29)

Pismo nam jasno govori kako je poslušnost 

njegovim zapovijedima izraz savršene ljubavi, 

i strah nas Božji motivira da vršimo njegove 

zapovijedi. Ako u nama doista prebiva Božji 

strah, poslušat ćemu svaku njegovu riječ, a 

vršeći je ljubit ćemo ga na način koji mu je 

jedino prihvatljiv.

Ako se njega bojimo i vršimo njegove zapovijedi, 

nećemo se morati stalno preispitivati je li 

ga doista ljubimo jer to ne dolazi kroz naše 

emocije. Više nećemo mjeriti svoju ljubav kroz 

osjećaje, suze ili nedostatak suza; jednostavno 

ćemo se moći odmoriti u njegovoj Riječi koja 

kaže da je naša poslušnost prema njemu odraz 

naše ljubavi!

Bog nam je u svojoj Riječi zapovjedio da 

ostavimo grijeh i svijet; zapovjedio je da 

se odvojimo od zlog društva; Bog nam je 

zapovjedio da razapnemo svoje tijelo; nigdje 
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nam nije rekao da to učinimo tek kad osjetimo 

u sebi poticaj. Svako naše dalje slavljenje 

ili pričanje o njemu dok smo usporedno u 

grijehu, njemu je neprihvatljivo. Takvo je stanje 

mnogih kršćana; zato i nemamo probuđenje 

JER NE VJERUJEMO DA BOG MISLI DOISTA ONO 

ŠTO KAŽE. RADI TOGA ŠTO MNOGI NEMAJU 

STRAHA, ŽIVE RAZUZDANO, PREMA SVOJIM 

SENTIMENTALNIM OSJEĆAJIMA KOJI IH VODE 

RAVNO U PAKAO.

Je li Isus zaista ozbiljno mislio kada je rekao 

svojim prijateljima i učenicima: „Kažem vama, 

svojim prijateljima: ne bojte se onih koji ubijaju 

tijelo, a poslije toga ne mogu više ništa učiniti! 

Pokazat ću vam koga treba da se bojite; bojte se 

onoga koji, pošto oduzme život, ima vlast baciti u 

pakao! Da, velim vam, njega se bojte!“ (Lk 12:4-5)

Ili pak: „Ako tko ljubi svijet, u njemu nema ljubavi 

Očeve.“ (1. Iv 2:15), ili: „Zatim požuda, pošto začne, 

rađa grijeh, a grijeh kada je gotov, rađa smrt.“

Kada propovjednici žele uzdignuti standarde 

kršćanskog života te citiraju Stari zavjet, vjernici 

ih nazovu legalistima – ali samo zato jer sami 

žive u neredu. Ako počinjemo vjerovati na 

takav način, uništit ćemo i sve ono što je Krist 

zapovjedio. A zapovjedio je da se pokajemo, 

da vjerujemo u njega; da volimo svoga brata i 

sestru i oprostimo drugima.

Kada je Isus spomenuo da nismo spašeni po 

Zakonu, govorio je o našim tjelesnim djelima 

koja želimo činiti da bismo zaslužili spasenje. 

Takav je bio religiozni sustav onog vremena 

– ljudi su držali religiozne običaje; čistili su 

čaše i posude; pažljivo su brojali desetinu i 

čuvali više od 600 što usmenih što pismenih 

zakona koje su sami stvorili. Ti zakoni sami po 

sebi nisu ni tako loši, ali ljudi se po njima nisu 

mogli spasiti.

Istina je da se ljudi ne mogu spasiti po 

djelima; ali pitam vas koju od deset zapovijedi 

možemo prekršiti i otići u nebo? Preljub, laž, 

idolopoklonstvo? Novi zavjet jasno kaže da će 

„bludnicima i preljubnicima suditi Bog.“ (Heb 13:4)

„...što se tiče kukavica, otpadnika, odurnih 

stvorenja, ubojica, bludnika, vračara, idolopoklo-

nika i svih lažaca, njihova je sudbina u jezeru koje 

‘gori ognjem i sumporom’.“ (Otk 21:8)

Dakle, nemamo pravo kršiti nijednu od tih 

zapovijedi jer Isus nije došao kako bi uništio 

Zakon, već ga ispunio i svi oni koji drukčije 

naučavaju te žive raspušteno i druge tako 

naučavaju, bolje bi im bilo da na sebe objese 

mlinski kamen i bace se u Jadransko more!

Čvrsto vjerujem da je nemoguće stalno 

hodati u poslušnosti i svetosti a da pritom 

u srcima nemamo Božjeg straha! Jer, ako 

nemamo Božjeg straha, vjerovat ćemo kako 

Bog lagano prelazi preko grijeha; o njemu 

ćemo misliti kao o Nebeskom Ocu koji stalno 

razumije naša grešna i buntovna stanja. Naći 

ćemo se u krugu grijeha i ispovijedanja te 

reći: „Mogu činiti što god želim jer mi Krist 

sve oprašta“. 
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Tako je možda pomislio i kralj Salomon 

kada je dopustio da se u njegov život uvuče 

idolopoklonstvo, materijalizam i požuda. Ipak, 

posljedice su bile nezaobilazne – došlo je do 

duhovnog pada!

Kako ustvari doći do Božjeg straha?
Jednostavno – moramo se učiti Božjem strahu. 

Bog nas želi učiti ako smo voljni. U psalmu je 

rekao: „Dođite, djeco, i poslušajte me, učit ću vas 

strahu Gospodnjem.“ (Ps 34:12)

Bog nas uči strahu kroz svoju Riječ. Upotrebljava 

i svoje sluge. Uzmimo, primjerice Mojsija. Prije 

negoli je umro, ostavio je upute izraelskim 

kraljevima kako da hodaju u poslušnosti. 

Proročki je vidio budućnost i znao da će 

Izrael sebi postavljati kraljeve vođen vlastitim 

požudama. U Pnz 17:15-19 čitamo: „... tada 

ćeš onoga koga Jahve, Bog tvoj, odabere, sebi 

postaviti za kralja... a kad sjedne na kraljevsko 

prijestolje, neka sebi na svitak prepiše ovaj 

Zakon od svećenika Levijevaca. Neka ga drži 

uza se; neka ga čita sve vrijeme svoga života; DA 

NAUČI BOJATI SE JAHVE, Boga svoga, držati sve 

riječi ovoga Zakona i vršiti ove odredbe.“

Svaki je kralj stalno trebao hraniti svoj duh 

Božjim zakonom; stalno je trebao učiti bojati se 

Boga gledajući kako je on blagoslovio poslušne 

i kako je u potpunosti uništio i prokleo sve koji 

su bili nepokorni njegovoj Riječi. Najbolji način 

kako učiti bojati se Boga jest čitajući i gledajući 

kako Bog djeluje!

Kada su kraljevi činili ono što je dobro i pravedno 

u Božjim očima, Bog ih je blagoslivljao, a kada 

bi zaboravili zakone i kada bi nestalo straha 

Božjeg, Bog bi ih uništio i predao njihovim 

neprijateljima. Vrlo jednostavno – one koji čine 

ono što je ispravno Bog blagoslivlja, a one koji 

ga zaboravljaju, ostavlja.

Mojsije je također naredio Izraelu da svakoj 

novoj generaciji čita Božje zapovijedi. Svakih 

sedam godina ljudi su se okupljali kako bi čuli 

o događajima koje je Bog učinio kroz njihove 

oce. Tako u Pnz Mojsije ponovno proriče i kaže: 

“Saberi narod – ljude, žene, djecu i došljaka što 

bude u tvojim gradovima – da čuju i da nauče 

bojati se Jahve, Boga vašega, pa da drže i vrše 

sve riječi ovog Zakona. Sinovi njihovi, koji to 

još ne znaju, čut će i naučit će bojati se Jahve, 

Boga vašega; sve vrijeme dok budete živjeli na 

zemlji što ćete je, prešavši Jordan, zaposjesti.“ 

(Pnz 31:12-13)

Drugim riječima, Mojsije kaže kako će se uzdići 

jedna nova generacija djece koja ništa neće znati o 

Božjem strahu. Neće imati motivacije za poslušnost 

ni svetost. Zato su Božji ljudi morali podučavati te 

generacije o putevima i njegovoj Riječi.

Vjerujem da je Mojsije govorio o ovim 

našim danima. Ispred nas su mnogi mladi 

naraštaji koje ništa ne znaju o odgovornosti 

i moralu. Današnja generacija je u potpunosti 
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izgubljena. Ako crkva ne digne svoj glas, 

tko će ih drugi učiti? Ako je crkva takva, što 

će biti s društvom? Nije ni čudo što su nam 

ljudi u totalnom rasulu i što se povlače iz 

zajedništva.

Nemojte misliti da ste posebni i da Bog 

prelazi preko vaših grijeha, tajnih požuda ili 

neposlušnosti. Budite sigurni – grijeh će vas 

kad-tad razotkriti!

Ako se želimo bojati Boga, moramo ga 
tražiti svim svojim srcem. 
Bog ne daje svoj strah onima koji su lijeni i 

nemarni. Izreke nam kažu. „ako ga potražiš kao 

srebro i tragaš za njim kao za skrivenim blagom 

- tada ćeš shvatiti strah Gospodnji i naći ćeš Božje 

znanje.“ (Izr 2:4-5)

Ako želimo doći do Božjeg straha, počnimo s 

onim što znamo – budimo poslušni u svjetlu 

onoga što nam je poznato. Tako će nas Bog 

voditi korak po korak u svoju poslušnost. Nećete 

trebati smišljati neke legalističke načine, već će 

poslušnost biti spontana.

3. AKO SMO POSLUŠNI, BIT ĆEMO 
BLAGOSLOVLJENI NA VIŠE NAČINA

Bit ćemo blagoslovljeni Isusovom objavom 
u svom unutarnjem čovjeku.

„Tko pozna moje zapovijedi i vrši ih, taj me ljubi. A 

tko mene ljubi, njega će ljubiti Otac moj, i ja ću ga 

ljubiti i objaviti mu samog sebe.“ (Iv 14:21)

Bog ima posebnu ljubav i naklonost prema 

onima koji su mu poslušni. Znamo da Bog ljubi 

cijeli svijet, ALI U SVOM SRCU IMA POSEBNU 

NAKLONOST I LJUBAV prema svima koji su 

poslušni njegovu sinu. Ne samo što će nas 

i ljubiti već će nam se objaviti i biti stvaran 

svakog dana. „Ako me tko ljubi, držat će moju 

riječ i moj će ga Otac ljubiti: k njemu ćemo doći i 

kod njega se nastaniti.“ (Iv 14:23)

Bit ćemo blagoslovljeni posebnom snagom; 
jasno ćemo čuti njegov glas.
„Što se vas tiče, pomazanje koje ste od njega 

primili ostaje i vama, i nemate potrebe da vas tko 

uči. Već, jer vas njegovo pomazanje uči o svemu, 

jer je istinito, ne lažno, kako vas je naučilo, tako 

ostanite u njemu!“ (1. Iv 2:27)

Kada strah Gospodnji preplavi našu dušu, kada 

ga slušamo, odupiremo se đavlu, bježimo od 

bludnosti i mičemo od grijeha koji nas zavodi. 

Vjerujem da tada možemo primiti pomazanje 

i jasno čuti Božji glas. Otvorit će nam se 

duhovne oči. Ako živimo u grijehu i bilo kakvoj 

neposlušnosti, čut ćemo glas svoga tjela ili 

pak đavlov koji će nam reći kako je Bog s nama 

bez obzira na sve, i tako će nas voditi prema 

propasti i zabludi. 

Takvi vjernici, iako gledaju, mogu biti slijepi i ne 

razumjeti jednostavne stvari. Isus je primjerice 

rekao židovima: „Zašto ne razumijete govora 

moga? Jer nista kadri slušati moju riječ. Vi imate 

đavla za oca  i hoćete da vršite želju oca svoga.“ 

(Iv 8:43-44)

Bog ima posebnu ljubav 
i naklonost prema onima 
koji su mu poslušni. 

ČUJMO SVEMU 
ZAVRŠNU RIJEČ
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Ako želimo čuti ono što nam Bog govori, 

moramo biti iskreni prema sebi kad je riječ o 

grijehu, trebamo odustati od požuda ovoga 

svijeta i dopustiti da se Bog obračuna s njima.

Bit ćemo blagoslovljeni odgovorima 
na svoje molitve.
„Ako ostanete u meni i ako moje riječi ostanu u 

vama, tražite što god hoćete i bit će vam... Ovo 

vam rekoh, da radost moja bude u vama te da 

radost vaša bude potpuna!“ (Iv 15:7,11)

Ako hodamo u poslušnosti, Bog nam obećaje: 

„Prije nego me zazoveš, ja ću ti se odazvati, još ćeš 

govoriti, a ja ću te već uslišiti.“ (Iz 65:24)

„Daleko je Jahve od opakih, a uslišava molitvu 

pravednih“ (Izr 15:29)

Bog će uslišati naše molitve. Nemoguće 

je očekivati da Bog djeluje ako živimo u 

neposlušnosti prema njegovoj Riječi. Ali ako 

živimo u strahu Gospodnjem vršeći njegove 

zapovijedi, vidjet ćemo njegovo djelo među 

nama.

Isus dolazi i svi će na kraju trebati stajati pred 

njim i bit će im suđeno za sve što su učinili u 

životu! „Određeno je čovjeku jedanput umrijeti, 

a zatim dolazi sud!“ 

Ne možemo više biti žrtve; ne možemo se 

izvlačiti stalno na teške okolnosti. Bez Boga, 

život je isprazan. 

Zato, stavimo ga na prvo mjesto u svojim 

životima. Odjenimo se njegovim strahom; 

čuvajmo i vršimo njegove zapovijedi jer – „to 

je sav čovjek.“ 

Ako želite financijski podržati izdavanje ovih propovijedi, svoj prilog 

možete uplatiti na broj žiro računa 2484008-1102460506 pri RBA ili 

poštanskom uplatnicom na adresu Crkva cjelovitog evanđelja, Kneza 

Branimira 11, 10000 Zagreb s naznakom “za propovijedi”.

Copyright©2007. Crkva cjelovitog evanđelja. 

Sva prava pridržana. Nijedan dio ove publikacije ne smije se umnožavati, fotokopirati 
niti na bilo koji način reproducirati bez pismenog dopuštenja. Ispis ili prosljeđivanje 
putem elektroničke pošte za osobnu upotrebu ili prijatelje je dopušten.

Bez Boga, život je 
isprazan. Zato, stavimo ga 
na prvo mjesto u svojim 
životima. Odjenimo se 
njegovim strahom; čuvajmo 
i vršimo njegove zapovijedi 
jer – „to je sav čovjek.“


